
 

 
               
GSCL/US/082025 

香港中環德輔道中19號環球大廈802室 

Unit 802, Worldwide House, 19 Des Voeux Road Central, Central, Hong Kong.

電 話 Tel：(852) 3162-6888   傳 真 Fax：(852) 2544-8439 

網站 Website: http://www.gransing.com 

為證券及期貨事務監察委員會 (“證監會”) 註冊為持牌法團 (CE 編號 AER434) 專營第 1、4、6 及 9 類受規管活動及香港聯合交易

所有限公司 (“聯交所”) 的參與者。 

Registered with the Securities and Futures Commission (“SFC”) as a licensed corporation (CE Number AER434) for Type 1, 
Type 4, Type 6    and Type 9 regulated activities and an exchange participant of The Stock Exchange of Hong Kong Limited 
(“SEHK”). 

戶 口 號 碼 Account No.：  

營業代表編號 AE Code： 

申請日期 Application Date： 

美股戶口申請書 
US Stock Application Form 

 
  

 

申請日期Application Date:  

 

戶口名稱Account Name: 戶口號碼Account No. 

 

經紀名稱A.E. Name: 
 

經紀編號A.E. No.: 

 

增設戶口Additional Services/Account 

□ 增設美股股票戶Additional US Stock Account 

本人/吾等申請於瑞城證券有限公司開設美股交易服務。本人/吾等 已接受、閱讀、並同意瑞城證券有限公司客戶協議書的條款，及日後所修改

的規條。本人/吾等 同意瑞城證券不提供投資、稅務、或法律上的建議。本人/吾等明白通過瑞城證券有限公司所進行投資有投資損失的風險。

I/We would like to apply for US stock trading services with Gransing Securities Co., Limited. I/We acknowledge that I/We have received, read 

and agree to be bound by the terms and conditions as set forth in the Gransing Securities Co., Limited Client Agreement, as amended from 

time to time. I/We agree that Gransing Securities Co., Limited do not provide legal or tax advice, and will not advise me/us concerning the 

nature, potential value, or suitability of any particular securities, transaction or investment strategy. I/We understand that investments 

purchased through Gransing Securities Co., Limited are subject to investment risk and loss. 

個人/主要帳戶持有人簽署

Individual/Primary Joint 

Signature: 

 聯名帳戶第二持有人簽署

Secondary Joint Account 

Holder's Signature: 
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Commission Rate 佣金比率: 

Telephone: % (Min US$)  

Internet: % (Min US$)  

 


